

Online Chinese Cultural Club

Activity Four: Paper-cutting 3D Ping An

At 6 pm on September 22nd, 2020, the online Chinese cultural club: Paper-cutting was held as scheduled. This activity attracted 17 local people. Zhijing Qiu, a visiting scholar at Troy University, did the presentation. First, Ms Qiu gave a brief introduction to the history of Chinese paper-cutting, and then presented some classic paper-cutting works. The participants got a better understanding of Chinese paper-cutting with her detailed explanation of the symbolic meanings from contents, image expression, geographic style, and color aspects. She also illustrated the tools and skills of how to make a paper-cutting work. Under the guidance of Ms Qiu, the participants made a 3D Ping An, which means safe in Chinese paper-cutting decoration to express their best wishes for a beautiful life.

在线汉语角

文化活动四：剪纸

2020年9月22日，在线汉语角文化活动（四）—剪纸如期举行。此活动吸引了17名当地民众参加。特洛伊大学访问学者邱智晶主持了此次文化活动。邱老师首先简要介绍了中国剪纸的发展历史，同时展示了一些经典的剪纸作品。通过对剪纸作品内容、意象表达、地域风格及颜色含义的详细介绍，听众们对中国剪纸艺术有了更加深入的了解。随后邱老师又介绍了制作剪纸作品的工具和技巧。在邱老师的指导下，许多观众成功制作了3D平安剪纸装饰，表达了对生活的美好祝愿。